

التاريخ: 2023/05/30م Date: 30/05/2023

Sohar International Bank SAOG Board approved terms of merger with HSBC Bank Oman S.A.O.G

موافقة مجلس إدارة بنك صحار الدولي ش.م.ع.ع على شروط الاندماج مع بنك اتش اس بي سي عمان ش.م.ع.ع

Further to the disclosures made on 16th June 2022, 26th July 2022, 16th November 2022, and 5th February 2023, Sohar International Bank S.A.O.G (**Sohar International**) would like to announce that, after due and careful consideration, its Board of Directors has approved the proposed merger by incorporation with HSBC Bank Oman S.A.O.G (**HSBC Oman**) on the terms and conditions agreed in the Merger Agreement dated 15th November 2022 (as amended from time to time) between HSBC Oman and Sohar International (the **Merger**).

بالإشارة إلى الإفصاحات الصادرة في 16 يونيو 2022م، و 26 فبراير و2022م، و 16 نوفمبر 2022م، و 5 فبراير 2023، يود بنك صحار الدولي ش.م.ع.ع (صحار الدولي) الإعلان عن موافقة مجلس إدارته على الشروط والأحكام المتفق عليها في اتفاقية الاندماج المؤرخة في 15 نوفمبر 2022م بين بنك اتش اس بي سي عمان وبنك صحار الدولي ("الاندماج") و ذلك بعد دراسة متأنية لمقترح الإندماج عن طريق الضم مع بنك اتش اس بي سي عمان ").

The Board of Sohar International believes that the Merger is in the interests of the shareholders of Sohar International and has therefore approved the calling of an extraordinary general meeting of the shareholders of Sohar International (the **EGM**) to consider the Merger and to present the shareholders of Sohar International with an explanatory statement including the terms and conditions of the Merger, the recommendation of the Board to vote in favour of the Merger and each of the EGM resolutions and other supporting documents, as required by applicable regulations.

يعتقد مجلس إدارة صحار الدولي بأن الاندماج يصب في مصلحة مساهمي صحار الدولي، وعليه فقد وافق على الدعوة لعقد اجتماع الجمعية العامة غير العادية لمساهمي صحار الدولي ("الجمعية العامة غير العادية") لدراسة الاندماج وعرضه على مساهمي صحار الدولي مع المذكرة الشارحة وشروط الاندماج وأحكامه، وتوصية المجلس بالتصويت لصالح الاندماج وقرارات الجمعية العامة غير العادية والمستندات الأخرى الداعمة بحسب متطلبات التشريعات ذات الصلة.

In addition to the approval of the respective shareholders of Sohar International and HSBC Oman, the Merger remains subject to the approval of relevant regulatory bodies. There will be no immediate change بالإضافة إلى موافقة مساهمي بنك صحار الدولي وبنك اتش اس بي سي عمان، فلا يزال الاندماج يخضع لموافقة الجهات التنظيمية ذات الصلة. ولن يحدث أي تغيير فوري بالنسبة للعملاء نتيجة إعلان اليوم. وسيظل البنكان مستقلان



for customers as a result of today's announcement. Both banks will remain independent and continue to operate a business as usual service until the Merger has completed.

في عملهما وسيقدمان خدماتهما كالمعتاد إلى العملاء إلى أن يكتمل الاندماج.

A separate announcement will be made in relation to the date, time and agenda of the EGM in due course and in accordance with applicable laws.

سيتم نشر إعلان منفصل بخصوص التاريخ والوقت وجدول أعمال الجمعية العامة غير العادية في حينه وفقاً للقوانين المعمول بها.

Ahmed Al Musalmi

Chief Executive Officer

أحمد المسلمي

الرئيس التنفيذي



